
 
 
 
 
Bewonersavond De Vork-Vinkenburgweg 6 maart 2024 – kort verslag 
 
Aanwezig: 18 bewoners en 8 vertegenwoordigers/adviseurs gemeente Bunnik 
 
Algemeen 
Dit overleg kon pas belegd worden nadat provincie, die eigenaar van de weg is, akkoord is gegaan met de 
realisatie van de onderdoorgang. Daarom is de gemeente niet eerder in gesprek gegaan omdat het eerder 
niet duidelijk was of de onderdoorgang er zou komen. Dit is nu wel zo, de raad heeft dit officieel besloten 
en het ligt vast in meerdere raadsbesluiten. 
 
Opmerkingen en vragen over de N229 
- Omlegging N229 was toch voorwaarde om te gaan bouwen? 

Antwoord: voorwaarde gemeenteraad is opheffing van de barrièrewerking van de N229. Ondanks dat 
de weg nog niet is omgelegd is nu toch stap gezet om woningen te bouwen. Gemeente streeft naar 
omlegging van de N229 maar het is en blijft een provinciale weg en de provincie geeft (nog) geen 
toestemming c.q. medewerking om de weg om te leggen. De gemeente blijft lobbyen bij provincie en 
zoekt oplossing om barrièrewerking te slechten. Ook Rijkswaterstaat is erbij betrokken omdat een 
mogelijke omlegging van de N229 ook tot een aanpassing van oprit A12 leidt. 

- De gemeenteraad heeft afweging gemaakt om Kersenweide te gaan ontwikkelen met 30% sociale 
huurwoningen.  

- De optie van een verbinding tussen het Kodakterrein-Kersenweide is onderzocht, maar deze is niet 
gebruiksvriendelijk vanwege minimaal 5 meter stijging en een hele lange aanrijroute.  

- Geen vierde kern creëren. (in Kersenweide komen, behalve een school, geen winkels of andere 
voorzieningen) 

- Landbouwverkeer gaat op den duur naar de hoofdrijbaan van de Provincialeweg. 
 
Geluid 
Wettelijk kader: de toetswaarde van het geluidsonderzoek is zoals de situatie nu is. 
Vergelijken van geluid aan oost- en westzijde N229 is moeilijk. 
Bewoners Vinkenburgweg 1 hebben zorgen over geluidsverhoging; Wethouder onderkent deze zorgen en 
gaat graag in gesprek met deze bewoners. 
 
Een bewoonster van de Peekhof merkt op dat er in 2016 geluidsonderzoek is gedaan bij de woningen aan 
de Wilhelmus Peekhof. Toen was de geluidsbelasting 62dB. 
 
Mentimeter 
De uitslagen van de Mentimeter en de papieren vragenlijsten zijn bijgevoegd.  
De gemeente is benieuwd waarom de voorkeur naar scherm a of b uitgaat. Naar aanleiding hiervan de 
volgende vragen en opmerkingen van bewoners: 

- Een bewoner is benieuwd hoe schermen geplaatst worden, hij wil zon in zijn tuin blijven houden 
(De Vork 17).  

- Is er compensatie voor de bewoners die scherm voor het huis krijgen? 
- Graag een impressie van aanzicht schermen en aanzicht ophoging N229. 

 
Zienswijzen op ontwerpbestemmingsplan 
Stand van zaken: er zijn ca. 30 zienswijzen op het ontwerpbestemmingsplan binnengekomen. De 
gemeente werkt aan de beantwoording daarvan in een Nota van Zienswijzen die door het college zal 
worden vastgesteld. Indien nodig of wenselijk gaat de wethouder in gesprek met indieners van de 
zienswijzen. 



 
Vervolgafspraak 
Gemeente heeft het nodige huiswerk te doen n.a.v. de vragen en opmerkingen. We delen de presentatie 
en het korte verslag binnen twee weken. Mensen die de papieren vragenlijst thuis invullen deze graag 
z.s.m. toesturen aan de gemeente zodat we deze ook kunnen verwerken. 
 
Suggesties kunnen naar kersenweideodijk@bunnik.nl. Meer informatie is te vinden op 
www.kersenweideodijk.nl en via de nieuwsbrief die morgen verstuurd wordt. 
 
Bewoners krijgen een uitnodiging voor een tweede bijeenkomst waarin nader wordt ingegaan op de 
schetsen voor de onderdoorgang. De datum daarvoor is nog niet gepland maar dit zal over ca. 6 weken 
zijn.  
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